
Protok61 Nr 18/2008 

z posiedzenia Komisji Oswiaty i Kultury 


w dniu 15 lipca 2008 r. 


Posiedzenie rozpoczt(to 0 godz. 15.00 

Lista obecnosci i porz'ldek obrad stanowi'l za1'lcznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

I.Burmistrz Toszka Pan Jacek Zarzycki 

2.P.o Kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik 

Przewodnicz'lca Komisji Pani Maria Bukowska powitala zebranych 

i przedstawila projekt porz'ldku posiedzenia . 

Czlonkowie Komisji nie wniesli uwag do proponowanego porz'ldku obrad. 


Ad.l 
Pani Cecylia Cieslik omowifa projekt uchwa1y : 
11 w sprawie : ustalenia odp1atnosci za swiadczenia w oddzia1ach 

przedszkolnych przy szko1ach podstawowych prowadzonych przez Gmint( 
Toszek. 

Na poprzedniej Sesji podjt(to uchwalt( w sprawie odp1atnosci za swiadczenia w 
Przedszkolu l obecnie proponuje sit( uchwa1t( dotycz'lc'lodp1atnosci za 
swiadczenia w oddzia1ach przedszkolnych przy szko1ach podstawowych. 
Wysokosc odp1atnosci proponuje sit( w wysokosci 3% minimalnego 
wynagrodzenia miesit(cznego za pract( dla jednego dziecka oraz 2% 
minimalnego wynagrodzenia miesit(cznego za pract( dla drugiego dziecka.Za 
trzecie i kolejne dziecko op1aty sit( nie pobiera . Wynosi to : dla jednego dziecka 
ok. 34 zl 1by10 30 zl 1 l dla drugiego dziecka ok. 24 zl I by10 15 zl I. Pozosta1e 
zapisy w projekcie S'l identyczne jak w uchwale 0 swiadczeniach w Przedszkolu. 
Projekt dotyczy oddzia1ow przedszkolnych w Pniowie I moze nie dotyczyc z 
uwagi na brak dzieci dojezdzaj'lcych I oraz w Kotulinie 1nauka jt(zyka 
niemieckiego I. 
Komisja wit(kszosci'l glosow I 4:0:2 I popada podjt(cie uchwaly. 
21 w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow pochodz'lcych z wynajmu pomieszczen 
w wysokosci 1.630 zl na doposazenie pracowni komputerowej w SP w 
Paczynie. 
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Komisja oswiaty wi~kszosci'l. glosow / 5 :0: 1 / opowiedziala si~ za podj~ciem 
uchwaly. 
Pani Cieslik przedstawila rowniez pismo skierowane przez Zespol Obslugi 
Placowek Oswiatowych do Rady Miejskiej. 
W zwi'tzku z koniecznosci'l. dowozu niepelnosprawnego dziecka do Osrodka w 
Gliwicach potrzebna jest do koilca roku kwota 8.600 zl / jezeli dowoz b~dzie 
mozliwy w 4 osobowej grupie /. 
Poniewaz oszacowanie niezb~dnych srodkow na pokrycie w/w dowozu b~dzie 
mozliwe dopiero w miesi'tcu wrzesniu - to jezeli zaistnieje taka koniecznosc 
ZOPO wystcwi do Rady 0 przyznanie dodatkowych srodkow na pokrycie 
kosztow dowozu. 
Omowione pismo stano wi zal'l.cznik do protokolu. 
Przewodnicz'l.ca Komisji Pani Maria Bukowska podzi~kowala Pani Cieslik za 
udzielone wyjasnienia. 
Komisja przystcwila do omawiania dalszych projektow uchwal : 

w sprawie : powolania Rady Programowej Centrum Kultury "Zamek w 
Toszku" 

Projekt dotyczy wytypowania dwoch radnych do skladu Rady Programowej. 
Pan Marek Pawlowski zaproponowal radnego Janusza Konopk~ i 
poinformowal , ze Pan Konopka vvyrazil zgod~ na udzial w pracach Rady. 
Pan Krystian Duda zaproponowal radnego Krzysztofa Bartnickiego , ktory takze 
wyrazil zgod~ na udzial w pracach Rady. 
Przewodnicz'tca Komisji poinfonnowala, ze na poprzednich posiedzeniach 
Komisji akces do skladu Rady zadeklarowal Pan Andrzej Morciniec.Pani 
Bukowska zwrocila si~ do radnego : czy podtrzymuje swoj'tkandydatur~. 
Pan Andrzej Morciniec potwierdzit. 
za kandydaturq radnego Konopki glosowalo - 3 czlonkow Komisji 
za kandydaturq radnego Bartnickiego glosowalo - 4 czlonkow Komisji 
za kandydaturq radnego Morcinca glosowal- 1 czlonek Komisji 
W wyniku glosowania wi~kszosci'tglosow Komisja oswiaty zaproponowala do 
skladu Rady Programowej radnego Konopk~ i radnego Bat1nickiego. 
Przewodnicz'tca Komisji odczytala cal't tresc uchwaly i poddala j't pod 
glosowanie: 
za podj~ciem glosowalo 4 czlonkow Komisji 
pn~w 0 
wstrzymalo sift od glosu 2 czlonkow Komisji 
Komisja oswiaty wi~kszosci'tglosow popada podj~cie uchwaly. 

w sprawie : nieodplatnego przej~cia na maj'l.tek Miasta-Gminy Toszek 
nieruchomosci polozonych w Kotliszowicach od Agencji Nieruchomosci 
Rolnych Oddzial Terenowy w Opolu. 

Burmistrz poinformowal , ze projekt dotyczy nieodplatnego przej~cia od 
Agencji w wi~kszosci niezamieszkalego budynku / oprocz dwoch mieszkatl / 
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oraz dzia1ek stanowi'lcych drogi publiczne. 
W budynku znajduje si« 5 mieszka11 , ktore po remoncie przeznaczy si« na 
lokale socjalne. W zamian za przej«cie budynku wraz z drogami Agencja 
proponuje partycypacj« w kosztach remontu mieszkan w wysokoSci 200.000 zl 
Komisja oswiaty wi«kszosci'l glosow 14:0:2 1poparla podj«cie uchwaly. 

w sprawie : udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gliwickiemu na 
realizacj« remontu drogi powiatowej S 2948 l'lcz'lcej miejscowosci Ligota 
Toszecka - Kotulin. 

Burmistrz wyjasnil , ze projekt dotyczy przeznaczenia kwoty 50.000 zl na 
partycypacj« w kosztach remontu w/w drogi powiatowej . 
Srodki te byly zabezpieczone na partycypacj« w remoncie ul.Wiejskiej w 
Toszku .W zwi'lzku z planem przeprowadzenia sieci kanalizacyjnej - remont tej 
ulicy jest nierealny dlatego przedstawiono propozycj« przeznaczenia tych 
srodkow na dokonczenie remontu drogi Ligota Toszecka - Kotulin Burmistrz 
dodal, ze po zakonczeniu remontu Powiat proponuje przekazac drog« Gminie. 
Komisja wi«kszosci'lglosow 14:0:21 popada podj«cie uchwaly. 

w sprawie : podj«cia dzialan zmierzaj'lcych do poprawy bezpieczenstwa 
zwi'lzanego z ruchem pieszych na drogach krajowych i wojewodzkich 
na terenie gminy T oszek 

Burmistrz poinformowal , ze jest to projekt uchwaly intencyjnej maj'lcej na celu 
wspalne wystqpienie z Powiatem do Generalnej Dyrekcji Drag K.Tajowych oraz 
Zarz'ldcy Drag Wojewadzkich 0 podj«cie dzialan zmierzaj'lcych do poprawy 
bezpiecze11stwa pieszych. W projekcie w pierwszej kolejnosci postulowane jest 
rozpocz«cie budowy chodnika przy ul. Wielowiejskiej i ul. Dworcowej w 
Toszku i ul. Ujazdowskiej w Boguszycach , a takze wyremontowanie chodnika 
przy ul. Gliwickiej i ul. Strzeleckiej w Toszku. 
Komisja wi«kszosci'l glosaw 1 4:0:21 popada podj«cie uchwaly. 
- w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Burmistrz poinfonnowar , ze projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w 
wysokosci 6.000 z1 na utrzymanie targowiska w Toszku.Koniecznosc 
przeznaczenia tych srodkow jest spowodowana wzrostem cen wywozu 
nieczystosci stalych . 
Komisja oswiaty wi«kszosci'l glosaw 1 4:0:21 popada podj«cie uchwaly 

w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 160.000 zl 1w tym : 
dotinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntow Rolnych Wojewadztwa 
Slqskiego 90.000 zl 1na modernizacj« drogi dojazdowej d~ gruntaw rolnych w 
solectwie Boguszyce i Ligota Toszecka.W zwi'lzku ze zmian'l zasad obecnie 
mozna ubiegac si« rawniez 0 dotinansowanie modernizacji 1np. nakladki 
asfaltowej 1drag dojazdowych do gruntaw rolnych. 
Komisja oswiaty wi«kszosci'l glosow 13: 1:21 popada podj«cie uchwaly. 

w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
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Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 285.000 zll w tym 
bezzwrotna pomoc finansowa z Agencji Nieruchomosci Rolnych w wysokosci 
200.000 zll na remont budynku mieszkalnego w Kotliszowicach przy ulicy 
Wielowiejskiej.Zakres remontu dotyczyl b~dzie mi~dzy innymi : przelozenia 
pokrycia z dachowki z prostowaniell1 konstrukcji , polozenie foHi 
paroprzepuszczalnej , remont elewacji - uzupelnienie i przetarcie tynkow , 
remont kapitalny 5 mieszkan. 
Do wyremontowanych mieszkan zostan'l. przeniesieni mieszkancy budynku 
"nad stawem".Natomiast w/w budynek zgodnie z sugestiami mieszkancow 
gminy b~dzie proponowany do przeksztakenia w pensjonat. 
Radny Krystian Duda potwierdzil opini~ mieszkancow dotycz'l.C'l. koniecznosci 
przeksztakenia budynku "nad stawem" w pensjonat. 
Pan Andrzej Morciniec podkreslil , iz gmina nie maj'l.c srodkow na remonty 
zamiast remontowac proponuje sprzedaz takich budynkow jak Jarosz i 
Zamkowiec w sytuacji kiedy w gminie brakuje lokali ll1ieszkalnych. 
Radny dodal , ze jako czlonek Komisji Mieszkaniowej stale upomina si~ 0 

srodki na remonty.Do tej pory nie przygotowano Programu Polityki 
Mieszkaniowej.Pan Morciniec stwierdzil rowniez , ze w zasadzie posiedzenia 
Komisji stalych s'l.niepotrzebne , gdyz wszystkie ustalenia zapadaj'l. na 
spotkaniu Klubu radnych i na Komisjach nie ma z kim dyskutowac. 
Burmistrz poinformowal , ze w strukturach Rady dzialaj'l dwa Kluby radnych , 
jednakze demokracja ma to do siebie , ze decyduje wi~kszosc. 
Radny zapytal : czy mozna informowac mieszkm1cOW , ze mieszkan nie b~dzie ? 
Burmistrz odpowiedzial , ze prowadzone s'l. dzialania do pozyskania kolejnych 
5 mieszkan. 
Pan Marek Pawlowski podkreslil ,ze waznym argumentem w tej sprawie jest 
pozyskanie od Agencji kwoty 200.000 zl i odpowiadaj'l.c na stwierdzenie Pana 
Morcinca 0 bezzasadnosci posiedzen Komisji dodal , ze cieszy to , iz zebrala si~ 
grupa ludzi , ktora chce cos zrobic dla gminy.Stwierdzil rowniez , ze radnym nie 
s'l znane propozycje Komisji Mieszkaniowej. 
Pan Morciniec zapytal : czy Pan Konopka na posiedzeniu Klubu nie przekazuje 
zadnych infonnacji ? 
Radny Slawomir Zarzecki zapytal : czy na remont bloku w Paczynie tez mozna 
pozyskac srodki od Agencji i zaproponowal , aby 0 kolejnym przetargu na 
zbycie w/w nieruchomosci poinformowac Pana Kowalskiego. 
Burll1istrz wyjasnil , ze gdyby istniala mozliwosc pozyskania srodkow od 
Agencji na remont bloku w Paczynie zostalaby ona wykorzystana. 
Po wyczerpaniu dyskusji Komisja oswiaty wi~kszosci'l.glosow 14:0:21 
opowiedziala si~ za podj~ciem uchwaly. 
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- w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2008 
~rojekt dotyczy przyj~cia dotacji z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony 
Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach w wysokosci 120.571 zl na 
modemizacj~ sytemu grzewczego budynku Urz~du Miejskiego w Toszku. 
Dofinansowanie przyznano w wysokosci 50% koszt6w realizacji zadania. 
Komisja oswiaty wi~kszosci'l glosaw I 5 :0: 11 opowiedziala si~ za podj~ciem 
uchwa1y. 

Ad.2 
Przewodnicz'lca Komisji odczytala pismo Prezesa OSP Toszek I zal. do 
protokolu I w sprawie :dofinansowania remontu sredniego samochodu 
ratowniczo-gasniczego jednostki w wysokosci 12.000 z1. 
W podsul110waniu dyskusji Komisja wi~kszoscictg1os6w 13:0:3 I 
zaproponowa1a przyznanie srodk6w ~,przy najblizszej okazji jak b~dct 
mozliwosci finansowe" 

Ad.3 
Cz1onkowie KOl11isji zapoznali si~ z pismem Dyrektora Zarzctdu Drag 
Powiatowych w sprawie niewykoszonych poboczy i skarp dr6g powiatowych . 
WIw pismo stanowi za1ctcznik do protokolu. 

Ad.4 
Radny Slawomir Zarzecki zaproponowal wyst'lPienie do Powiatu 0 realizacj~ 
dalszej cz~sci chodnika w Paczynie do stacji kolejowej.Radny doda1 , ze 
temat ten powinien si~ znaleze w przyszlorocznym budzecie. 
W podsumowaniu dyskusji Przewodniczctca Komisji podda1a propozycj~ 
radnego Zarzeckiego pod glosowanie : 
za poparciem wlliosku glosowalo 2 czlonkow Komisji 
przeciw 2 czlonkow Komisji 
wstrzymalo sif od glosu 2 czlonkow Komisji 
W wyniku glosowania Komisja oswiaty nie zaj~la stanowiska w w/w sprawie. 

Po wyczerpaniu porzctdku obrad Przewodniczctca Komisji podzi~kowala 
zebranYl11 za udzial i zakonczyla posiedzenie 0 godz. 16.30 

Przewodniczctca Komisji 

Maria Bukowska 


